
 
P R O T O K Ó Ł Nr V/2015 

z obrad V Sesji Rady Gminy Stara Biała, 
która odbyła się w dniu 2 czerwca 2015 r. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2014 rok. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy gminy Stara Biała 

z organizacjami pozarządowymi za 2014 rok. 
9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Starej Białej za 2014 rok. 
10. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury i Sportu za 2014 rok. 
11. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy Stara Biała wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2014 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2014 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2015 – 2020. 
14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na rok 

2015. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Biała Stara. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Nowe Proboszczewice 

i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa Ogorzelice. 
18. Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Stara Biała na lata 2015–2020. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na 

rzecz użytkownika wieczystego.  
20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. 
Maszewo Duże. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Stara Biała ze Stowarzyszenia 
Rozwoju Ziemi Płockiej. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do Stowarzyszenia 
Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM. 

23. Zapytania i wolne wnioski. 
24. Zakończenie obrad.                
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V Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.00 i zakończyła o godz. 13.35. 
Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Na sesję, 
z powodów zdrowotnych, nie przybył radny Jacek Portalski. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  
Wójt złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad, tj. wprowadzenie po punkcie 19 
punktów 20, 21 i 22: 
„20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Stara Biała ze Stowarzyszenia Rozwoju 
Ziemi Płockiej. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do Stowarzyszenia Lokalna 
Grupa Działania AKTYWNI RAZEM. 
i odpowiednią zmianę numeracji kolejnych punktów. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Wójta. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęła 
wniosek Wójta w sprawie rozszerzenia porządku posiedzenia. Wobec czego porządek 
posiedzenia uwzględniający wniosek Wójta przedstawia się następująco: 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

za 2014 rok. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy gminy Stara Biała 

z organizacjami pozarządowymi za 2014 rok. 
9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Starej Białej za 2014 rok. 
10. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu za 2014 rok. 
11. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy Stara Biała wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2013 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2014 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2015 – 2020. 
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14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na 2015 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Biała Stara. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Nowe Proboszczewice 

i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa Ogorzelice. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Stara Biała na lata 2015–2020. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 

użytkownika wieczystego. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Stara Biała ze Stowarzyszenia 

Rozwoju Ziemi Płockiej. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM. 
23. Zapytania i wolne wnioski.                                                                                                                                                                                                                                                                                          
24. Zakończenie obrad.   

 
Wobec braku innych wniosków do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący 
Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
              
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia IV sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie 
projekt protokółu z sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z V Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 
(14 głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
 Zostały ogłoszone przetargi na budowę ul. Wspólnej (694.765,50 zł) w Mańkowie i ul. 

Wrzosowej (1.461.449,83 zł) w Brwilnie. Na pierwszą inwestycję są zabezpieczone 
pieniądze w budżecie, do drugiej trzeba będzie dołożyć z oszczędności, które powstały w 
wyniku uzyskanych dotacji z PROW-u za inwestycje zrealizowane w 2014 r.  Od 23 
kwietnia br. trwa kompleksowa kontrola RIO, przeprowadzana cyklicznie raz na cztery 
lata. 

 19 marca br. Sąd Apelacyjny w Łodzi rozwiązał umowę wieczystego użytkowania  działek 
gruntu położonych w Maszewie Dużym zawartą z Płocką Spółdzielnią Mieszkaniową 
Lokatorsko-Własnościową w Płocku. Wyrok jest prawomocny. Teraz należy zastanowić 
się, na co przeznaczyć odzyskany grunt. 

 W maju br. odbyły się wybory Prezydenta RP. Wyniki zostały ogłoszone na stronie 
internetowej: Prezydent elekt Andrzej Duda uzyskał 3095 głosów (65,80%), 
a dotychczasowy Prezydent Bronisław Komorowski - 1695 głosów (34,20%). 

 31 maja br. odbyły się wybory do Rad Powiatowych Mazowieckiej Izby Rolniczej. 
Frekwencja na terenie gminy była bardzo niska. W wyborach uczestniczyło 29 rolników, 
tj. 1,7% uprawnionych. Przedstawicielami zostali obaj zgłoszeni kandydaci, tj. pp. Andrzej 
Szpiek i Tadeusz Janyszko, którym Wójt pogratulował wyboru. 

 Wkrótce rozpocznie się inwestycja zaczęta w ubiegłym i kontynuowana w bieżącym roku, 
dotycząca budowy dwóch zatok autobusowych i części chodników w drodze powiatowej 
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przy skrzyżowaniu z drogą do PWSZ w Nowym Trzepowie. Przewidywany koszt to ok. 
400 tys. zł, a więc mniej niż pierwotnie założono. 50% kosztów pokrywa gmina, pozostałe 
powiat płocki. 

 Trwa realizacja zadań niewygasających z końcem roku budżetowego 2014. 
 Została już opracowana kompletna dokumentacja na budowę sali sportowej przy Zespole 

Szkół w Maszewie Dużym. 
 Trwa projektowanie ścieżki rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej Nr 562 

w miejscowościach Maszewo i Brwilno ze środków uzyskanych z dotacji w ramach 
projektu „ Współpraca w ramach   Obszaru Funkcjonalnego Aglomeracji Płockiej kluczem 
do zintegrowanego rozwoju subregionu”. 

 Wystąpiliśmy do MZDW w Warszawie w sprawie zawarcia umowy na przygotowanie 
dokumentacji na dokończenie budowy drogi wojewódzkiej nr 559, tj. odcinka długości 1,5 
km między planowanym rondem w ul. Dobrzyńskiej a ul. Szkolną w Maszewie Dużym. 

 Do połowy kwietnia br. zostały zapłacone wszystkie zaległe faktury za  inwestycje 
wykonane w 2014 r.  

 Wójt poinformował, że gmina otrzymała dotację  w wysokości  170 tys. zł z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych na budowę drogi w Bronowie-Zalesiu. Warunkiem jest 
zakończenie inwestycji do 31 października 2015r. 

 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta 
Gminy. 
Na pytanie radnego Leszka Majczyny Wójt odpowiedział, że ścieżka rowerowa będzie 
położona po obu stronach drogi oraz wyjaśnił pokrótce problemy związane z wykupem 
gruntu pod jej budowę. 
Radny Jan Sieradzki: 
 Zapytał, na jakim etapie jest remont budynku we Włoczewie. 
Odpowiedź Wójta: 
 W projekcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2015 r. są przewidziane 

zwiększone wydatki o 100 tys. zł na remont budynku we Włoczewie i w Ogorzelicach. W 
ramach tych remontów będzie również wykonana przydomowa oczyszczalnia ścieków 
we Włoczewie wraz z niezbędnym odcinkiem sieci kanalizacyjnej. Roboty rozpoczną się 
po uzyskaniu pozwolenia na budowę. 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Zapytał, czy jest możliwe przeznaczenie pieniędzy również dla Nowych Proboszczewic, 

aby można było dokończyć ul. Modrzewiową  i zbudować chodnik przy ul. Płockiej. 
Dodał, że ostatnio mniej się pamięta o Nowych Proboszczewicach, niż o innych 
miejscowościach. 

Odpowiedź Wójta: 
 W br. gmina przeznaczyła 1,5 mln zł na dokończenie budowy Przedszkola w Nowych 

Proboszczewicach, więc nie można mówić, że się o nich nie pamięta. Natomiast 
w przypadku wygospodarowania oszczędności na innych inwestycjach być może uda się 
zrealizować te inwestycje. 

Radny Marek Moderacki zapytał: 
 Który budynek w Ogorzelicach będzie remontowany? 
 Czy gmina ograniczy się tylko do wykonania projektu odcinka drogi wojewódzkiej nr 559 

w kierunku ul. Dobrzyńskiej, czy też będziemy również partycypować w kosztach 
budowy? 

Odpowiedzi Wójta: 
 Remont dotyczy budynku Ogorzelice 10/5 przejętego od Agencji Nieruchomości Rolnych. 

Będzie on obejmował docieplenie  elewacji oraz remont dachu. 
 Odnośnie drogi wojewódzkiej nr 559 to obecnie najważniejsze jest uzyskanie pozwolenia 

na budowę. Pozostało około 15  nieruchomości, których właściciele jeszcze nie wyrazili 
zgody na przekazanie gruntu pod drogę. Próbujemy ich przekonać do wyrażenia zgody 
na poszerzenie pasa drogowego aby nie było konieczności stosowania specustawy. 
Będziemy zabiegać  aby ta inwestycja znalazła się w budżecie województwa, nie jest 
wykluczony udział finansowy gminy, ponieważ jest to dla nas bardzo ważny problem. 
Wójt podkreślił, że  wcześniej  gmina uczestniczyła finansowo  w budowie odcinka tej 
drogi.  
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Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Poprosił o pomoc w usunięciu sprzętów gospodarstwa domowego, rowerów i innych 

przedmiotów składowanych na parterze domu z lokalami komunalnymi Ogorzelice 10/7 
przez mieszkające tam osoby. 

Odpowiedź Wójta: 
 Jest to powszechny problem, na który trudno znaleźć rozwiązanie. 
Radna Marianna Stawicka poprosiła o: 
 Weryfikację potrzeb w zakresie oświetlenia ulicznego i ewentualne dołożenie lamp na 

drodze 291328W w Bronowie-Zalesiu. 
 Potwierdzenie, czy droga w Bronowie-Zalesiu będzie wykonana do końca października 

br. 
 Wykonanie odcinka chodnika w Nowym Trzepowie w kierunku torów kolejowych, który 

jest bardzo potrzebny mieszkańcom. 
Odpowiedzi Wójta: 
 W przyszłym tygodniu zostanie ustalona kolejność montażu lamp ulicznych. Wójt 

wyjaśnił, że 5 lamp pomyłkowo zamontowanych przez spółkę Energa Oświetlenie na 
drodze nr 291328W w Bronowie-Zalesiu w kierunku Żukowa zostaną tam pozostawione. 
Natomiast dodatkowo zamontuje się lampy tam, gdzie były do tego przewidziane, czyli na 
drodze nr 291327W. 

 Wójt potwierdził, że jeżeli chcemy otrzymać środki z Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych, budowa odcinka tej drogi, tj. 800 m, musi zostać wykonana do końca 
października br. 

 Chodnik w kierunku torów kolejowych do domów mieszkalnych być może uda się 
wykonać ze środków przeznaczonych na bieżące utrzymanie dróg. 

 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 
w okresie między sesjami. 
Komisja Rewizyjna spotkała się dwa razy. Wobec nieobecności Przewodniczącego 
Komisji Jacka Portalskiego tematykę posiedzeń omówił radny Marek Krajewski: 
1. Realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz ustawy o ochronie 

zwierząt. 
2. Analiza sprawozdania finansowego za 2014 rok. 
3. Analiza działalności oraz ocena sprawozdania finansowego za 2014 rok Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego Ośrodka Kultury  
i Sportu. 

W sprawach różnych Komisja omówiła wyniki konsultacji z mieszkańcami w sprawie podziału 
sołectwa Nowe Proboszczewice, zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności GOPS za 
2014 r. oraz powtórnie omówiła zagadnienie budowy zjazdów z dróg gminnych do posesji. 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionych sprawozdań. 
 
Komisja Budżetowa spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki,  
omówił tematykę posiedzeń: 
1. Bieżące utrzymanie dróg ze szczególnym uwzględnieniem utrzymania zimowego 

w sezonie 2014/2015. 
2. Analiza sprawozdania finansowego za 2014 rok. 
3. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi 

w 2014 r. 
4. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
w 2014 r. 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z założeniami do projektu uchwały w sprawie 
taryf za dostarczoną wodę i odprowadzone ścieki w okresie od 1 lipca 2015 r. do 30 czerwca 
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2015 r., powtórnie omówiła zagadnienie budowy zjazdów z dróg gminnych do posesji oraz 
omówiła wyniki konsultacji z mieszkańcami w sprawie podziału sołectwa Nowe 
Proboszczewice. 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionych sprawozdań. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Hubert 
Murawski omówił tematykę posiedzeń: 
1. Działalność GOKiS oraz Gminnej Biblioteki Publicznej. 
2. Utrzymanie szkół i przedszkoli na terenie gminy. 
3. Realizacja zadań w zakresie pomocy społecznej przez GOPS. 
4. Analiza sprawozdania finansowego za 2014 rok. 
5. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi 

w 2014 roku. 
6. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
w 2014 roku. 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z wynikami konsultacji społecznych w sprawie 
podziału Sołectwa Nowe Proboszczewice oraz powtórnie omówiła zagadnienie budowy 
zjazdów z dróg gminnych do posesji. 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionych sprawozdań, wobec czego Przewodniczący Rady 
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz: 
 Poruszył sprawę budowy świetlicy i placu zabaw w Brwilnie. Stwierdził w imieniu swoim 

i  mieszkańców, że w Brwilnie, które zajmuje trzecie miejsce w gminie pod względem 
liczby mieszkańców, realizuje się bardzo mało inwestycji. Poprosił o wybudowanie placu 
zabaw, połączonego z mini siłownią na powietrzu i wskazał na nie miejsce. Poprosił 
Wójta i Skarbnik Gminy o znalezienie środków na ten cel. 

 Przypomniał o potrzebie naprawy zarwanego chodnika przy sklepie w Brwilnie. 
 Poprosił o naprawę chodnika przy ul. Spacerowej w Brwilnie. 
 Odnośnie integracji – wyraził nadzieję, że tradycja biegów w lesie Brwileńskim będzie 

podtrzymana. Zaproponował przeniesienie imprezy integracyjnej, która do tej pory 
odbywała się przy Zespole Szkół w Maszewie Dużym, na plac przy leśniczówce 
w Brwilnie i zorganizowanie jej we wrześniu dla mieszkańców kilku okolicznych 
miejscowości. 

Przewodniczący Rady: 
 Poinformował, że otrzymał pismo od mieszkanki Białej (działka nr 44), która prosiła go 

o interwencję w sprawie wycięcia gałęzi drzew wrastających w linie energetyczne 
i o naprawę lampy ulicznej. Zapytał, jak przedstawia się ta sprawa. 

Radny Leszek Majczyna: 
 Podziękował za odpowiedzi udzielone na piśmie na interpelacje złożone na sesji Rady 

Gminy, która odbyła się w marcu br.  
 Zapytał, na jakim etapie jest budowa kanalizacji sanitarnej w Ludwikowie i Wyszynie. 
 Zapytał o postęp prac przy budowie lewoskrętu na skrzyżowaniu dróg w Wyszynie. 
 Zapytał o postęp prac odnośnie oświetlenia ulicznego w Ludwikowie. 
 Zapytał na jakim etapie jest sprawa przystanków autobusowych. Kiedy będzie 

przeprowadzona analiza najważniejszych potrzeb w tym zakresie? 
 Poprosił o pomoc w wyegzekwowaniu od mieszkańców zaniedbanych nieruchomości 

w Ludwikowie ich uprzątnięcia, np. działki nr 21/35. 
 Zapytał, jak przedstawia się sprawa zmian w statucie zgłoszonych przez niego na 

wcześniejszej sesji. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Downarowicza: 

6/16 
 



 Świetlica została już zaprojektowana, natomiast co do placu zabaw Wójt zauważył, że 
jest on potrzebny. Obecnie czekamy na rozstrzygnięcie konkursu w ramach akcji 
„Podwórko NIVEA Rodzinne Miejsce Zabaw”, ponieważ  powinniśmy się starać, aby plac 
zabaw wybudować za środki inne a nie własne. 

 Odnośnie naprawy zarwanego chodnika przy drodze wojewódzkiej – tu jest problem 
z przepustem ale naprawy musimy dokonać.  

 Odnośnie ul. Spacerowej – problem zostanie sprawdzony. Ulica jest w okresie gwarancji 
i jeśli zniszczenia nie są spowodowane przez ciężki sprzęt – chodnik zostanie 
naprawiony przez wykonawcę, jeśli są – ze środków budżetu gminy. 

 Odnośnie integracji – pomysł z leśniczówką jest trafiony i może być zrealizowany. To, czy 
się wpisze w kalendarz imprez cyklicznych zależy od zainteresowania mieszkańców, 
które do tej pory było znikome tego typu wydarzeniami. 

Na sprawę poruszoną przez Przewodniczącego Rady: 
 Interwencje w sprawie naprawy oświetlenia ulicznego na ul. Sienkiewicza w Białej były 

podejmowane od początku br. Przedstawiciel spółki Energa Oświetlenie wyjaśnił, że nie 
może dokonać naprawy, dopóki spółka Energa Operator nie usunie gałęzi drzew 
rosnących w liniach energetycznych. Sprawa jest monitowana przez Urząd Gminy. 

Na sprawę poruszoną przez radnego Leszka Majczynę: 
 Odnośnie budowy kanalizacji sanitarnej – czekamy na zgodę ZDP i Starostwa 

Powiatowego na usytuowanie kanalizacji w pasie drogi powiatowej. Gdy takie pozwolenie 
uzyskamy, spółka Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o o.  wystąpi o pozwolenie 
na budowę. 

 Odnośnie lewoskrętu – inwestycja będzie kontynuowana w br. i ma szansę zostać 
zakończona w roku przyszłym. 

 Oświetlenie uliczne na odcinku drogi powiatowej w Ludwikowie powinno zostać 
zamontowane do początku okresu jesienno-zimowego. 

 Po uzyskaniu pełnej informacji z KM Sp. z o.o. w Płocku odnośnie ilości osób 
korzystających z poszczególnych przystanków autobusowych, Radzie Gminy  zostanie 
przedstawiony raport w tej sprawie, w celu wskazania miejsc, w których konieczne jest 
zamontowanie wiat przystankowych. 

 Odnośnie utrzymania działek – Urząd Gminy nie ma instrumentu, przy pomocy którego 
mógłby zmusić właściciela działki do jej uprzątnięcia. W oparciu o ustawę o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach są wysyłane przypomnienia o obowiązku sprzątania 
posiadanej nieruchomości, na które z reguły większość mieszkańców reaguje. Pisma 
takie nadal będą wysyłane. 

 
Wójt wrócił do sprawy rezygnacji w br. z obchodów Dnia Strażaka i pozostawienia 
organizacji Dnia Strażaka samym strażakom. Zauważył, że wymagania strażaków były 
niewspółmierne do ich wkładu pracy w organizacje tej uroczystości. Teraz chciał się 
przyjrzeć, jak strażacy sami zorganizują swoje święto i wyciągnąć wnioski na przyszłość. 
Wójt dodał, że 20 czerwca br. jest planowane otwarcie Przedszkola w Nowych 
Proboszczewicach połączone z piknikiem, w ostatnią niedziele w Nowych Proboszczewicach 
odbyło się święto ludowe, dlatego nie można mówić, że na tym terenie nie ma imprez 
kulturalnych. 
Dodał, że Dożynki Gminne zostały zaplanowane na dzień 30 sierpnia.  
 
Wójt poinformował, że w dniach 28 i 29 czerwca drużyna piłkarska reprezentująca Gminę 
Stara Biała wzięła udział w dorocznych wojewódzkich mistrzostwach Mazovia Cup zajmując 
po raz drugi I miejsce. 
 
Radny Marek Moderacki: 
 Zapytał, czy są problemy z projektowaniem drogi w Mańkowie w kierunku dawnej firmy 

Polandia. 
Odpowiedź Wójta: 
 Projektowanie zostało zakończone, ale właściciel gruntu odwołał się do Rejonowego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie od pozwolenia wodno-prawnego. Urząd 
Gminy będzie monitować o przyspieszenie rozpatrzenia tego odwołania.  
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Radny Hubert Murawski: 
 Zapytał, na jakim etapie są rozmowy w sprawie poprowadzenia zajęć w skateparku przez 

osobę uprawnioną oraz kiedy te zajęcia będą się odbywały. Dodał, że w okresie 
wakacyjnym zajęcia te mogłyby odbywać się z większą częstotliwością. 

 Zasugerował przesunięcie środków finansowych przeznaczonych na obóz dla dzieci, 
który nie dojdzie do skutku z przyczyn niezależnych od Gminy, na Maszewiadę, która 
jako impreza została zaakceptowana przez mieszkańców. 

Dyrektor GOKiS Roland Bury: 
 Odnośnie skateparku – zapisy na zajęcia rozpoczną się we wrześniu br. Przewiduje się 

dwie grupy chętnych, zajęcia będą trwały dwa razy w tygodniu po 45 min. 
 Obóz dojdzie do skutku; wszystkie sprawy organizacyjne związane z wyjazdem dzieci 

zostały załatwione pomyślnie. 
 Odnośnie Maszewiady – odbędzie się ona niezależnie od wyjazdu dzieci na obóz. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnego powiatu płockiego Marka Moderackiego 
o interwencje w sprawie: 
 Wymalowania zewnętrznych krawędzi na drodze powiatowej Biała – Kamionki. 
 Uzupełnienie ubytków w drodze powiatowej Biała – Stara Biała przy zjeździe do mostu. 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił sołtysów o zabieranie głosu. 
 
Radny Jan Sieradzki: 
 Poprosił Kierownika Policji w Starej Białej Zdzisława Dybca o patrole policji, szczególnie 

w soboty i niedziele, które powinny zwrócić uwagę na pojazdy jednośladowe jeżdżące 
z nadmierną prędkością w terenie zabudowanym, np. przy zjeździe z drogi wojewódzkiej 
nr 540 w ul. Włoczewską. 

 Podziękował Wójtowi za spowodowanie załatania dziury poopadowej w ul. Mickiewicza. 
 Poprosił o wycięcie konarów topól zwisających nad ul. Floriańską nad przejściem dla 

pieszych prowadzącym do szkoły. 
 Poprosił o odnowienie lub wymianę tablicy oznaczającej ul. Umińskiego przy zjeździe 

z ul. Sierpeckiej. 
 W imieniu mieszkańców ul. Umińskiego poprosił o odmulenie rowów odwadniających, 

szczególnie w miejscu gęstej zabudowy. 
 Przekazał ubolewanie mieszkańców Starych Proboszczewic odnośnie rezygnacji 

z tegorocznych obchodów Dnia Strażaka. Zauważył, że święto to stało się tradycją i nie 
należało go przekreślać, a wspólnie zastanowić się, jak je zorganizować. 

Sołtys Brwilna Krzysztof Perkowski: 
 Poinformował, że mieszkańcy Brwilna zbierają podpisy pod petycją dotyczącą budowy 

placu zabaw w tej miejscowości. Dodał, że w Brwilnie nie ma miejsca, w którym 
najmłodsze dzieci mogłyby spędzać czas. 

 Stwierdził, że nie zauważył, aby chodnik przy ul. Sportowej był niszczony przez ciężki 
sprzęt. Dodał, że porasta on chwastami. 

 Poprosił o dołożenie jeszcze jednej płyty na ul. Wiślanej. 
 Poprosił o wspólną tablicę oznaczającą przystanek autobusowy dla Maszewa i Brwilna 

(osiedle „Pod trójką”). 
 Poprosił o interwencję w sprawie ustawienia ławki na przystanku autobusowym przy ulicy 

szpitalnej dla mieszkańców gminy oczekujących na autobus. 
Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 
 Poprosił o podejście ze szczególną starannością do sprawy budowy chodnika przy 

drodze wojewódzkiej nr 540, z uwagi na duży ruch pieszych na tym odcinku i ich 
bezpieczeństwo. 

 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawy poruszone przez radnego Jana Sieradzkiego: 
 Topole przy przejściu dla pieszych rosną na gruncie parafialnym. Będą prowadzone 

rozmowy z ks. proboszczem, aby wystąpił do Urzędu Gminy z wnioskiem o wycięcie 
konarów drzew przy ul. Floriańskiej, a także przy ul. Płockiej. 

 Odnośnie stanu rowów odwadniających przy ul. Umińskiego – zostaną one sprawdzone. 
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 Odnośnie organizacji Dnia Strażaka – Wójt już się wypowiedział w tej sprawie. Zauważył, 
że na części oficjalnej tej uroczystości nie było mieszkańców. Przybyli oni dopiero 
później, na piknik. Dodał, że zawiłości związane z organizacją tego święta zostały już 
w części wyjaśnione. 

Na sprawy poruszone przez sołtysa Brwilna Krzysztofa Perkowskiego: 
 Odnośnie placu zabaw – jeśli jest potrzebny, powinien zostać zbudowany. 
 Tabliczka oznaczająca przystanek autobusowy dla osiedla „Pod trójką” zostanie 

zamówiona. 
 Co do chwastów na ścieżce rowerowej i na chodniku wzdłuż ul. Spacerowej w kierunku 

leśniczówki – jest to spowodowane małym ruchem pieszym i rowerowym. Chwasty 
trzeba będzie zniszczyć środkami chemicznymi 

 Odnośnie ławki na przystanku autobusowym na ul. Szpitalnej – Urząd Gminy może 
jedynie wystąpić do Miejskiego Zarządu Dróg w Płocku z postulatem o jej ustawienie. 

Na sprawę poruszoną przez sołtysa Nowych Proboszczewic Jana Kozłowskiego: 
 Należy zastanowić się, czy w bliskiej odległości potrzebny jest drugi równoległy chodnik. 

Sprawę należy przeanalizować. 
 
Radny powiatu płockiego Marek Moderacki: 
 Złożył gratulacje sołtysom wyboru do pełnienia tej funkcji. 
 Złożył gratulacje dwóm osobom wybranym do Mazowieckiej Izby Rolniczej. 
 Złożył gratulacje wszystkim samorządowcom z okazji ich Święta. 
 Złożył gratulacje sołtysowi Markowi Krajewskiemu odznaczonemu medalem „Zasłużony 

dla Powiatu Płockiego”. 
 Poinformował, że 28 stycznia br. na ręce Starosty Płockiego złożył interpelacje odnośnie 

interwencji w sprawie realizacji inwestycji na drogach wojewódzkich i otrzymał 
odpowiedź, w tym dotyczącą dróg leżących na terenie Gminy Stara Biała:  
o modernizacja drogi nr 559 w Maszewie Dużym – brak zezwolenia i środków na 

realizację. 
o budowa lewoskrętu na skrzyżowaniu drogi Nr 559 z drogą powiatową w kierunku 

Wyszyny – zaplanowano rozpoczęcie w br. i zakończenie w roku 2016, 
o budowa ciągu pieszo – jezdnego w ciągu drogi nr 559 w m. Sikórz od ronda 

w kierunku cmentarza – z uwagi na trudną sytuację finansową Województwa 
Mazowieckiego istnieje możliwość realizacji jedynie we współpracy z Gminą Brudzeń 
Duży. 

 W celu ułatwienia współpracy przekazał radnym mapki przedstawiające sieć dróg 
powiatu płockiego. 

 Poinformował, że przestanek autobusowy w m. Kamionki został przeniesiony o 25 m na 
miejsce przy chodniku. 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Poprosił radnego powiaty płockiego Marka Moderackiego o uzupełnienie złożonych 

wcześniej przez niego interpelacji o  remont nawierzchni drogi wojewódzkiej nr 540 od 
centrum Starych Proboszczewic w kierunku Zągot.  

Odpowiedź radnego powiatu płockiego Marka Moderackiego: 
 Remont będzie wykonany, ale sprawy rozbijają się nie o brak dobrej woli, ale o brak 

pieniędzy.  
Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz: 
 Zauważył, że chodnik przy ruchliwej drodze może być bardzo potrzebny niezależnie od 

tego, że zarasta chwastami. 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 
 Jako Prezes Zarządu Gminnego OSP w Starej Białej wyraził zdanie, że obchody Dnia 

Strażaka są imprezą bardzo potrzebną, zarówno dla strażaków, którzy mogą się wtedy 
spotkać, uczestniczyć we mszy św., jak i dla mieszkańców, którzy mają szansę 
podziękować im za ich pracę. Impreza po oficjalnych uroczystościach również jest bardzo 
ważna, ponieważ służy integracji mieszkańców. Wyraził nadzieję, że obchody tego 
święta będą miały w przyszłym roku taką samą rangę, jak do tej pory. 

 Poprosił o wykoszenie rowów przy „schetynówce” w kierunku Siecienia. 
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Przewodniczący Rady Gminy: 
 Podziękował Kierownikowi Posterunku Policji w Starej Białej za sprawdzenie samochodu 

przed wyjazdem na wycieczkę do Warszawy. 
 
Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej: 
 W odpowiedzi na zgłoszenie radnego Jana Sieradzkiego potwierdził, że patrole policji 

będą wysyłane do Starych Proboszczewic, a także do Bronowa-Zalesia i do Wyszyny. 
 Zauważył, że młodzi mieszkańcy Ogorzelic nie mają się gdzie podziać, dlatego wystają 

w grupach przed blokami. Jednak do interwencji policji potrzebne jest zeznanie, że 
zakłócają spokój. 

 Zapytał Wójta o możliwość podpisania umowy w sprawie umieszczania nietrzeźwych 
zakłócających spokój mieszkańców w izbie wytrzeźwień. 

 Przypomniał o swojej propozycji płatnych przez gminę dodatkowych patroli policji 
pełnionych w dni wolne od służby przy użyciu służbowego sprzętu. 

 
Sołtys Ulaszewa Małgorzata Sieradzka: 
 Poprosiła o wycięcie traw na poboczach dróg. 
 Poprosiła Kierownika Posterunku Policji o patrole drogowe na „schetynówce”. 
Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz: 
 Podziękował Kierownikowi Posterunku Policji za zareagowanie na jego apel o czuwanie 

nad bezpieczeństwem na drogach. 
 Poprosił radnego powiatu płockiego Marka Moderackiego o zorientowanie się, czy jest 

możliwe dokończenie w tym roku budowy odcinka drogi powiatowej od Bronowa-Zalesia 
w kierunku Ciachcina do granicy gminy. 

Radny Leszek Majczyna: 
 Poprosił, aby wykonawca „schetynówki” wykaszając rowy zwrócił również uwagę na 

zjazdy do posesji, które są w bardzo złym stanie. 
 
O godz. 11.35 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.55 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścili: radny powiatu płockiego Marek Moderacki i Kierownik 
Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisław Dybiec. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie 
z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2014 rok. Poprosił radnych 
o ewentualne pytania do kierownika GOPS Pani Małgorzaty Wiśniewskiej-Klimczewskiej. 
Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że radni jednogłośnie 
przyjęli przedstawione Sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali wcześniej Sprawozdanie Wójta 
Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała z organizacjami pozarządowymi za 2014 
rok, a następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 
Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że radni jednogłośnie 
przyjęli przedstawione Sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wcześniej członkowie Rady otrzymali 
sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej 
za 2014 rok. Następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 
Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że radni jednogłośnie 
przyjęli przedstawione Sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wcześniej członkowie Rady otrzymali 
sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka  Kultury i Sportu za 2014 
rok. 
Następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 
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Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że radni jednogłośnie 
przyjęli przedstawione Sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali wcześniej sprawozdanie 
finansowe Gminy Stara Biała wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara 
Biała za 2014 rok i informacją o stanie mienia Gminy. Następnie zapoznał radnych 
z Uchwałą Nr Pł.179.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie z dnia 30 kwietnia 2015 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonych przez 
Wójta Gminy Stara Biała sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2014 rok. Jest to opinia 
pozytywna. 
Dalej przedstawił radnym pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stara Biała 
o realizacji budżetu gminy za 2014 rok, dającą podstawę do wystąpienia do Rady Gminy 
z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stara Biała za 2014 rok, 
sformułowanym po rozpatrzeniu przez Komisję: sprawozdania finansowego, sprawozdania 
z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2014 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia Gminy. 
 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu w przedstawionej sprawie. 
Radni nie mieli pytań, wniosków i nie wnieśli uwag. 
Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok i poprosił o zabieranie 
głosu. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 44/V/15 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad.12. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok. 
Następnie zapoznał radnych z Uchwałą Nr Pł.201.2015 Składu Orzekającego Regionalnej  
Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 22 maja 2015 roku w sprawie wydania opinii 
(pozytywnej) o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Stara Biała wniosku 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  
Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu w omawianej 
sprawie. 
Wobec braku  pytań  i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 45/V/15 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2014 rok (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Następnie o głos poprosił Wójt Gminy, który bardzo serdecznie podziękował za udzielenie 
mu absolutorium, dziękując równocześnie byłej Skarbnik Gminy Zofii Jarzyńskiej i obecnej 
Skarbnik Gminy Joannie Turalskiej za współpracę. 
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Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2015 – 2020. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stara Biała na lata 2015 – 2020. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 46/V/15  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 
Biała na lata 2015 – 2020 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Salę obrad opuścił radny Marek Krajewski. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
gminy Stara Biała na 2015 rok. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Skarbnik Gminy Joanna Turalsa, na 
prośbę Przewodniczącego Rady, przybliżyła proponowane zmiany zawarte w projekcie 
uchwały. Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu. 
Radny Hubert Murawski zapytał, dlaczego w projekcie uchwały przewiduje się projekty 
tylko dla części dróg wewnętrznych, tj. ulicy Korczaka i części ulic Sportowej i Mickiewicza 
w Maszewie Dużym, podczas gdy na spotkaniach z mieszkańcami Wójt obiecał, że drogi 
wewnętrzne będą budowane w całości, nie odcinkami. 
Odpowiedź Wójt:  
Ulica Korczaka jest zaprojektowana na całej długości, a co do ul. Sportowej i Mickiewicza 
zostanie to sprawdzone i ewentualnie zweryfikowane. 
 
Wobec braku wniosków i dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na 
2015 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 47/V/15  zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na 2015 rok 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
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                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 48/V/15 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu 
Biała Stara. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Na pytanie radnego Marka Moderackiego Wójt wyjaśnił, że wymieniony w projekcie 
uchwały fragment obrębu Biała Stara obejmuje rolniczą część Starej Białej, na której firma 
WINDPROJEKT planowała zbudować wiatraki. Dzięki tej uchwale każdy, kto ma interes 
prawny, a więc również mieszkańcy, będzie mógł zgłosić uwagi do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wskazanego w projekcie uchwały. Dodał, że aktualnie 
nie są znane ewentualne skutki dla zdrowia zamieszkiwania w pobliżu wiatraków, natomiast 
w promieniu 500 m od wiatraka nie może powstać żadna inwestycja. Teren ten może być 
użytkowany wyłącznie na cele rolnicze. 
Przewodniczący Rady popierając projekt uchwały zauważył, że wiatraki mają  zostać 
usytuowane na fragmencie gruntu zaklasyfikowanego do klasy IV, położonego pomiędzy 
gruntami klasy III. Dodał, że grunty klasy I – II mogą służyć wyłącznie na cele produkcji 
rolnej.  
Radny Władysław Mikołajczyk poparł projekt uchwały, ale wyraził nadzieję, że wiatraki nie 
będą bardziej szkodliwe dla zdrowia mieszkańców niż inne inwestycje zlokalizowane na 
terenie gminy. Dodał, że ważna jest również opinia mieszkańców w tej sprawie. 
Radny Stanisław Antoszkiewicz również poparł projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady zauważył, że mieszkańcy innych gmin organizują protesty wobec 
budowy ferm wiatrowych. Wyraził opinię, że wiatraki nie powinny być budowane w pobliżu 
zwartej zabudowy i między siedliskami ludzkimi. 
 
Wobec braku wniosków, pytań i dalszych wypowiedzi ze strony radnych, Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 12 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (12 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 49/V/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Biała 
Stara (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa 
Nowe Proboszczewice i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa Ogorzelice. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 50/V/15 w sprawie podziału Sołectwa Nowe Proboszczewice 
i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa Ogorzelice (uchwała 
w załączeniu do niniejszego protokółu). 

Ad. 18. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Stara Biała na lata 2015–2020. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 12 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (12 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 51/V/15 w sprawie uchwalenia Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Stara Biała na lata 2015–2020 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 

Ad. 19. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Na prośbę Przewodniczącego Rady Wójt przybliżył projekt uchwały.   
Wobec braku wniosków i dalszych pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 52/V/15 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 
użytkownika wieczystego (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego 
w m. Maszewo Duże. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego Wójt wyjaśnił, że podjęcie uchwały umożliwi 
właścicielom działki nr 370/1 w Maszewie Dużym dostęp do drogi publicznej i prowadzenie 
budowy domu. Należy pamiętać, że wcześniej umożliwili oni Gminie Stara Biała dostęp do 
infrastruktury technicznej znajdującej się pod działką gruntu wymienioną w uchwale. 
 
Wobec braku wniosków i dalszych pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 53/V/15 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże (uchwała 
w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 21. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy 
Stara Biała ze Stowarzyszenia Rozwoju Ziemi Płockiej. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 54/V/15 w sprawie wystąpienia Gminy Stara Biała ze Stowarzyszenia 
Rozwoju Ziemi Płockiej (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 22. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Stara Biała do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 12 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (12 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 55/V/15 w sprawie  przystąpienia Gminy Stara Biała do 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
 
Ad. 23. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Przewodniczący Rady poinformował, że w ubiegłą sobotę wraz z Sekretarz Gminy oraz 
sołtysem Wyszyny Stanisławem Wiśniewskim i sołtysem Kobiernik Bogusławem 
Szelągowskim uczestniczył w spotkaniu otwartym w ZUOK w Kobiernikach. Przekazał  
życzenia od Prezesa Stefana Kotlewskiego dla radnych i sołtysów. 
Radny Jan Sieradzki: 
 W imieniu mieszkańców Włoczewa poprosił o poszerzenie drogi Kamionki – Włoczewo, 

ponieważ obecnie jest zbyt wąska, aby po niej mógł poruszać się sprzęt rolniczy. 
Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Poprosił o zlikwidowanie tzw. dzikiego wysypiska śmieci, które znajduje się w Nowych 

Proboszczewicach w okolicy ul. Świerkowej i ul. Jaśminowej. Proponuje aby doły, do 
których mieszkańcy wrzucają resztki materiałów budowlanych, zasypać ziemią. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 W imieniu mieszkańców, własnym i osób, które wspierały pomysł utworzenia Sołectwa 

Ogorzelice, podziękował za podjęcie uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz: 
 Zapytał, czy będą wymalowane środkowej linie na „schetynówce” w Brwilnie. 
Przewodniczący Rady zauważył, że po przerwie na sali pozostało zaledwie 8 sołtysów. 
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Odpowiedzi Wójta: 
Na prośbę radnego Jana Sieradzkiego: 
 Sprawa zostanie sprawdzona, droga w różnych miejscach ma różną szerokość i wynika 

to z jej podorywania. 
Wójt zaprosił na spotkanie w dniu 10 czerwca br. o godz. 12.00 poświęcone Strategii 
Rozwoju Gminy do 2025 roku, podczas którego będzie przeprowadzona dyskusja m.in. nad 
inwestycjami w gminie, w tym drogami. 
Na prośbę radnego Władysława Mikołajczyka: 
  Temat zostanie podjęty. Wójt proponuje zasypanie dołów i następnie posadzenie drzew. 
Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Downarowicza: 
 Zostało uzgodnione ze Starostwem Powiatowym w Płocku wymalowanie poziomej 

środkowej linii na „schetynówce”. 
 
Radni uzgodnili, że wspólne wyjazdowe posiedzenie wszystkich komisji odbędzie się w dniu 
2 lipca (czwartek) o godz. 9.00. 
 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 
 Zaprosił na Gminne Zawody Sportowo-Pożarnicze, które odbędą się 5 lipca godzina 

13.00 lub 14.00 (jeszcze nie ustalano) w Maszewie Dużym. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że 1 maja br. został poświęcony samochód dla OSP 
w Dziarnowie. 
 
Sołtys Dziarnowa Adrzej Szpiek: 
 Poprosił o wcześniejsze informowanie o projektowanych zmianach w uchwałach 

w ważniejszych sprawach. 
Przewodniczący Rady poprosił, aby Prezes Zarządu spółki Gospodarka Komunalna „Stara 
Biała” Sp. z o.o. przygotował dla radnych i sołtysów informację odnośnie aktualnych cen 
wody i ścieków, co ułatwi im  rozmowy z mieszkańcami. 
 
Ad. 24. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady V Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                      /-/Wojciech Żółtowski 
 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
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